
PROTOKOLL NR 9/2020 

Fört vid styrelsemöte PRO Viskafors 2020-11-02 

Närvarande: Lars Andersson, Lars-Erik Larsson, Siv-Britt Andersson, Anne-Marie Lindkvist, 

Karl-Erik Lindkvist, Monica Borg, Rolf Magnusson, Åke Algotsson, Kenth Johansson, 

Jörgen Davidsson 

 

Frånvarande: Lars Karlander, Lena Necander, Madeleine Andrén, 

§1.  Ordförande Rolf Magnusson öppnade mötet. 

§2.  Förslag till dagordning godkändes 

§3.  Att justera protokollet valdes Siv-Britt Andersson 

§4.  Föregående mötesprotokoll godkändes. 

§5.  Ekonomi 

Beräknat resultat Utg. balans 20 420 kr, Fondens värde ca: 98 290 kr 

På föregående möte (§11 övrigt) ställdes en fråga om vad konto 2730 är för något. Svaret är att 

kontot tillhör Falkenbergsrevyn som har blivit inställd år 2021. 

På höstmötet i november ska normalt nästa års budget och verksamhetsplan presenteras. Men då 

inget numera är normalt så är höstmötet inställt och budget och verksamhetsplan får istället tas upp 

på årsmötet 2021.  

 

§6.  Nya medlemmar. 

Noll nya medlemmar.   

 

§7.  Hemsida. 

På förstasidan finns nu länkar till Covid19 och vaccination på Viskaforskliniken. 

Harald krånglar fortfarande med diverse funktioner. 

§8.  Ankommande post och skrivelser. 

Info från PRO Folkhögskola, 

Bussresa 23 maj till Göteborg och föreställningen ”Såsom i himmelen” 

samt bussresa 7 maj till Stjernsunds slott. 

 

§9.  Aktiviteter. 

På grund av utökad covid-19 så är vissa aktiviteter avslutade och andra kommer att avslutas i förtid. 

Stavgång är avslutad och för övriga beslutar ansvarig för verksamheten om ev. fortsättning. 

Jultallrik istället för julfest, vi kollar om vi får använda skolans matsal. (Efter mötets avslutande har 

det framkommit att matsalen inte får användas och allt julfirande är därmed tyvärr inställt.)  

Monica skriver ett infoblad om gällande aktiviteter och hur vi går vidare. Detta ska delas ut till 

medlemmarna. 

För våren 2021 planeras ett nytt försök med en resa på Göta Kanal.  

§10. Information från PRO riks/ Distrikt. 

DS-S-protokoll 2020-10-07 lästes upp av Rolf. 

Info från kansliet Södra Älvsborg om ambassadörsutbildning. Ingen var intresserad av den. 

 



§11. Övrigt. 

Nybildade ortsrådet startar om på nytt och styrelse ska väljas. Beslutades att PRO ska vara med. 

Rolf och Karl-Erik medverkar på första mötet 11/11. 

Lars beställer 20 almanackor för 2021. 

 

§12. Mötet avslutades. 

 

Kommande möten. 

Styrelsemöte kl. 10.00  7/12 

Medlemsmöte kl. 15.00  inställt tills vidare 

 

_______________________ ________________________ ________________________ 

ordf. Rolf Magnusson Sekr. Lars-Erik Larsson  Justeras Siv-Britt Andersson 


